
 

 

 
Nyhedsbrev nr. 1, 2023   
 

 

 

Stæren er kommet og solen titter igen frem bag skyerne …….  

men vi starter lige hvor det sidste nyhedsbrev i 2022 sluttede, nemlig med generalforsamlingen og 

sammensætningen af den nye bestyrelse. Jeroen har som ny formand i høj grad formået at løfte arven efter 

Brian og hele bestyrelsen og kontorholdet er godt tilfredse og bekendte med deres opgaver og går nu rigtig 

i gang med forberedelserne – øh, nå nej, Jette og Ejvind har faktisk været i gang et stykke tid med salg af 

campingpladser, vagtplaner i primært ølteltet, kræmmerkontakt/-pladser, besvarelse af telefoner og 

udsendelse af fakturaer (og sikkert meget mere).  

Peter har overtaget rollen som formand for restaurationsboblen – måske ikke den letteste tjans, men Peter 

er en rolig og velovervejet person og resten af bestyrelsen er fuldt ud tilfredse med hans arbejde i boblen 

og tilbagemeldinger fra arbejdet i boblen.  

De nye suppleanter Malene og Jan er faldet godt ind i truppen og byder ind med gode input og tilbud om 

hjælp til forskellige opgaver. Det er så dejligt      

Også i januar blev der afholdt nytårskur for alle boblere, bestyrelse/suppleanter og kontorhold. Vi var i alt 

42 personer samlet på Vorbasse Kro til rigtig god mad og hyggeligt samvær med underholdning af Torben 

Chris (som vist nok er den eneste, som kan tale i ½ time uden at trække vejret).  

Ellers er forberedelserne til årets marked i fuld gang – både på pladsen og på kontoret      

Vi havde håbet på, at det nye område ved/omkring ølteltet kunne være blevet en realitet i år, men vi er 

løbet ind i nogle uforudsete udfordringer.  

Stort set alle boblegrupper har afholdt deres første møder og er i fuld sving med årets opgaver/ 

udfordringer. 

Sløret for årets program løftes snart – og der er rigtig gode navne på plakaten igen i år.   

Endnu en gang vil vi gerne opfordre til, at I tilmelder jer, hvis nogen af jer skulle have lyst til at blive frivillig 

hjælper på markedet – der kan altid bruges flere hænder. I kan tilmelde jer på følgende måder: 1) via 

hjemmesiden vorbasse-marked.dk - 2) kontakt til et bestyrelsesmedlem eller 3) via mail til post@vorbasse-

marked.dk 

Og nej, vi er stadig ikke nået til enighed med Billund Kommune vedr. markedspladsen som §3 areal ……. så 

fortsættelse følger      

Med håbet om jeres opbakning og et rigtig godt marked for hele 6623-området  

Bestyrelsen i VGF      

Dette billede efter Ukendt 
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